
 

Αθήνα, 27.1.2025 

Ερώτηση 

Προς τον Υπουργό Εσωτερικών 

 

Θέμα: «Τεράστια η δεξαμενή αδιόριστων επιτυχόντων του ΑΣΕΠ από το διαγωνισμό 

2Γ/2022». 

Τον Μάρτιο του 2023, έλαβε χώρα ο διαγωνισμός ΑΣΕΠ 2Γ/2022, με 14.837 επιτυχόντες, εκ των 

οποίων οι 12.691 είναι Πανεπιστημιακής Εκπαίδευσης (ΠΕ) και οι 2.146 Τεχνολογικής 

Εκπαίδευσης (ΤΕ), ήτοι 14.837 επιτυχόντες στο σύνολο. Έκτοτε, έχουν βγει τρεις προκηρύξεις 

για τους επιτυχόντες ΑΣΕΠ 2Γ/2022, η 1ΓΒ/2023 με 140 θέσεις στην Υπηρεσία Πολιτικής 

Αεροπορίας, η 2ΓΒ με 1.843 θέσεις, ΤΕ εκ των οποίων 1.100 έχουν κληθεί να αναλάβουν 

υπηρεσία, και η 2ΓΒ με 4.276 θέσεις ΠΕ. Με βάση το ΑΣΕΠ, αναμένονται άλλες δύο προκηρύξεις 

με περίπου 2.000 θέσεις για τους υποψήφιους ΤΕ και 4.000 θέσεις για τους ΠΕ. Συνεπώς, από 

τους 12.691 επιτυχόντες ΠΕ, έχουν διοριστεί 3.600 και θα διοριστούν ακόμα 4.000, πράγμα που 

σημαίνει ότι πάνω από 5.000 επιτυχόντες ΠΕ παραμένουν αδιόριστοι. Από τους επιτυχόντες ΠΕ, 

τρεις ειδικότητες αποτελούν τεράστιο ποσοστό της δεξαμενής.  Διοικητικοί (κωδικός 407 - ΠΕ 

ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ– γίνονται δεκτά όλα τα πτυχία), Οικονομολόγοι και Νομικοί αποτελούν το 90% 

της δεξαμενής. Και οι αυτές ειδικότητες έχουν τεράστιο πρόβλημα απορρόφησης, καθώς οι 

επιτυχόντες είναι χιλιάδες. Δεδομένων των πάγιων αναγκών της δημόσιας διοίκησης σε 

καταρτισμένο προσωπικό, ειδικά μετά και την περίοδο των προγραμμάτων οικονομικής 

προσαρμογής, κατά την οποία αυξήθηκε δραματικά η υποστελέχωση ελέω δημοσιονομικών 

περιορισμών, είναι κρίσιμο οι διαδικασίες πρόσληψης μέσω ΑΣΕΠ να χαρακτηρίζονται από 

ομογενοποίηση και απλοποίηση. 

 

Κατόπιν αυτών, ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2895

Ημερομ. Κατάθεσης:

27/1/2025



● Εξετάζει το αρμόδιο Υπουργείο το μέτρο του να μην γίνει διαγωνισμός σε κλαδο – ειδικότητες 

στις οποίες υπάρχουν επιτυχόντες και να μετατρέψει τους πίνακες επιτυχόντων σε πίνακες 

επετηρίδας στις ειδικότητες που έχουν πελώριο πρόβλημα; 

● Σκοπεύετε να προχωρήσετε σε νομοθετική ρύθμιση περί κοινής Συνεδρίασης της Ολομέλειας του 

ΑΣΕΠ με τον Υπουργό Εσωτερικών και τους επικεφαλής των Κοινοβουλευτικά 

εκπροσωπούμενων δημοκρατικών κομμάτων, ώστε να επιτευχθεί αρτιότερος προγραμματισμός 

των προσλήψεων; 
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